



R13 Antislip Treatment

R13防滑液

R13 Antislip Treatment is a water based, low odour, colorless liquid. It is not a coating that can wear and wear and that required repeated re-application. All natural stone contains small amounts of silica. Anti Slip Treatment is carefully formulated to dissolve a controlled amount of the silica so as to create thousands of minutes, shallow indentations in the surface.

R13防滑液是一種無色、透明的液體。所有天然石材都含有少量的二氧化矽。R13防滑處理經過精心配製，可溶解部份二氧化矽，從而在表面形成淺凹痕。

When the surface is wet with water, these shallow indentations fill. When a pedestrian walks across the wet surface and their shoe starts to slide, the water is squeezed out of the indentations turning them into thousands of suction cups that helps stop the shoe from slipping.

在施工過程中，本品與地面材料發生化學反應，有效增加地面的摩擦系數，特別是地面有水時，行人的腳底接觸地面就會形成物理性吸盤作用，防止或減少行人滑倒摔傷的危險。

Suitable for ceramic, mosaic, granite, terrazzo, quarry tile, slate, glazed brick, porcelain & other stone or mineral surfaces. It can be use on restaurants, hotels, supermarkets, hospitals, nursing homes, factories, food processing plants, shopping malls, office buildings, swimming pool decks, bathroom floors. R13 Antislip Treatment can be used indoors and outdoors.

適合瓷磚、石材、馬賽克材料使用。本產品可廣泛用於家居住宅、學校、商場、老人院、辦公大樓、運動場所、行人通道、泳池、洗手間等各種場所的地面防滑處理，是一種新型的大眾安全防護性產品。R13防滑液可室內外使用。





R13 Antislip Treatment

Benefits

- A clear chemical treatment that increases the coefficient of friction and the safety of the surface when wet.
- Helps reduce slip injury on all natural stone floors.
- Easy application and low odor.
- Does not noticeably alter the appearance of the surface.
- Long Lasting

優點:

- 有效增加地面的摩擦係數，特別是地面有水時，保障行人安全。
- 防止或減少行人滑倒摔傷的危險。
- 容易操作及低氣味
- 表面不會明顯改變
- 持久耐用

Application

Treatment was formulated to be a quick, easy application on natural stone floors.

1. Before application, make sure that the surface has been thoroughly cleaned and the residues of water, dirtiness has been removed.
2. It is simply mopped onto the clean floor using a painting brush or sprayer.
3. The floor is kept wet with the Treatment, usually for 5 to 10 minutes, and then rinsed away with clean, cold water.
4. This simple process will increase the coefficient of friction.

使用方法:

1. 先將地面油污、灰塵清洗乾淨，除去漬水。
2. 將本品均勻地噴灑或塗刷在地面上，用塑膠掃把不斷塗刷。
3. 保持地面均勻濕度5-10分鐘（時間長短要按地面材質而定），然後用水清洗乾淨即可使用。
4. 該防滑處理可有效增加表面防滑係數。

